
Van: Nispen van M.  

Verzonden: maandag 25 februari 2019 20:32 

Aan: Commissie J&V; Hessing-Puts Brechje 
CC: Jaspers, M. 

Onderwerp: Verzoek procedurevergadering: gesprek over De Goede Herder 

 

 

Geachte voorzitter, griffier, 

  

Bij de eerstvolgende procedurevergadering zou ik graag het voorstel willen doen, dat ik ook 

reeds toelichtte in de procedurevergadering van 20 februari 2019. Ik denk dat het goed zou 

zijn als de vaste commissie voor JenV een gesprek zou hebben met slachtoffers van De Goede 

Herder, nu dit onderwerp vrij prominent aan de orde is gekomen in het Algemeen Overleg 

kindermisbruik en dit mogelijk ook een vervolg gaat krijgen (commissie De Winter, mogelijk 

apart onderzoek daarna).  

  

Concreet stel ik voor een gesprek van de vaste Kamercommissie JenV van anderhalf uur, met: 

-          Anita Suuroverste, Joke Vermeulen en Jeanny Nies, slachtoffers, ook namens veel 

andere slachtoffers 

-          Annemie Knibbe, VPKK, eveneens namens veel slachtoffers 

-          Jan van Dijk, opsteller van het advies  

  

Ik wil er graag op wijzen dat de vaste commissie zelf is aangeschreven door mw. Knibbe. Het 

betrof in eerste instantie een verzoek, namens de vrouwen van de Goede Herder, om 

erkenning, genoegdoening en onafhankelijk onderzoek naar de geschiedenis van 

kinderdwangarbeid bij de Goede Herder. In Parlis: 2019Z02351 

Kort daarna is ook het inmiddels veel besproken advies van Jan van Dijk 'Dwangarbeid in de 

residentiële jeugdzorg: advies m.b.t. een mogelijke tegemoetkomingsregeling zoals die 

betreffende seksueel misbruik in instellingen' aan de Kamer aangeboden. In Parlis: 

2019Z02952 

  

Daarnaast wil ik er op wijzen dat het niet vreemd is om met een groep slachtoffers, 

lotgenotengroep of belangenbehartigers in gesprek te gaan op het moment dat de kwestie 

politiek speelt. We hebben dat eerder mijns inziens terecht ook gedaan met slachtoffers van 

het misbruik in de RKK. 

  

Ik begrijp dat er leden zijn die er voor willen waarschuwen ten onrechte verwachtingen te 

wekken. Dat is een terechte waarschuwing waar we altijd rekening mee moeten houden. In dit 

geval echter zal dit niet aan de orde zijn. De slachtoffers hebben het Kamerdebat gevolgd, ze 

kennen de stand van zaken, maar het feit dat de Kamercommissie de moeite neemt om met 

hen in gesprek te gaan en naar hun ervaringen te luisteren zal voor hen erg belangrijk zijn 

(ook bij de verwerking) en voelen als erkenning. Overigens is niemand van de leden 

natuurlijk verplicht aanwezig te zijn bij het gesprek, maar hoop ik wel op steun van de leden 

hier een commissieactiviteit van te maken.  

  

Alvast bedankt voor het in behandeling nemen van dit verzoek. 

 

Met vriendelijke groet, 

Michiel van Nispen 

Tweede Kamerlid voor de SP 
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